



Rogers Shipping

Rogers Shipping is part of the Rogers Group, which has been actively involved in all aspects of the shipping industry since 1899. A deep understanding of local business practices, strong relationships with relevant government authorities and a wide selection of available in-house benefits enable the company to provide premium proactive services to its clients. As a member of the group, Rogers Shipping benefits from the support of its sister companies, and provides a complete range of services, including crew travel, air and sea logistics.

Our Services

Regional Presence

Rogers Shipping operates across all major ports in the Indian Ocean Islands coordinated through Mauritius.

Port Husbandry

Working to reduce turn-around time through pro-active communications.

Anchorage Services

Liaison with vessels and operators at all times to coordinate logistics of crew supplies, ship maintenance and medical requirements.

Crew Care

Rogers Shipping is focused on 24-hour attendance to crew needs from airport to ship with a unique attention to crew safety and comfort at all points.

Rogers Shipping est une filiale du groupe Rogers, qui participe activement au secteur des transports maritimes depuis 1899. Une connaissance approfondie des pratiques locales, des relations solides avec les autorités concernées, ainsi qu'une offre complète de prestations permettent à la compagnie de proposer des services proactifs à sa clientèle. Grâce à l'appui des autres filiales du groupe, une vaste sélection de services, incluant le transport des équipages et la logistique aérienne et maritime est également disponible.

Nos services

Présence régionale

Rogers Shipping coordonne depuis Maurice des opérations à travers les principaux ports de l'océan Indien.

Gestion portuaire

Réduction du temps d'immobilisation grâce à une communication proactive.

Services d'ancrage

Liaison constante avec les navires et opérateurs afin de coordonner l'approvisionnement des équipages, l'entretien des navires et les exigences médicales de l'immigration.

Assistance aux équipages

Rogers Shipping met à disposition une assistance 24 h/24 afin de répondre aux besoins des équipages, de l'aéroport aux navires, avec une attention particulière à la sécurité et au confort de l'équipage à tout moment.

Maritime Security Support

At Rogers Shipping, we are sensitive to confidentiality, timeliness, cost-effectiveness and attention to detail throughout our business.

Commercial Services

Bulk shipping, project coordination, cargo and ship broking, liner cargo booking, feeder hub operations.

P&I Club & Surveying

Marine and cargo surveying for insurers, loss adjusters and owners, Pandi Club representation and related services.

Soutien a la sureté maritime

Chez Rogers Shipping, nous sommes attentifs aux questions de confidentialité, de respect des délais, du rapport coût-efficacité et de l'attention aux détails à tous les niveaux de notre activité.

Services commerciaux

Transport de vrac, coordination de projets, courtage d'affrètement de navires et navires de charge, réservation de cargaisons de ligne, service de distribution de marchandises.

Club de Protection et d'Indemnisation et Rapports

Rapports pour les assureurs maritimes, experts et propriétaires, représentation et services connexes de Pandi Club.

Office Contact Details

Singapore Office

Rogers Shipping Pte Ltd
200 Cantonment Road
#03-01 Southpoint
Singapore 089763

Alexandre Noël, Director

Tel +65 6632 1323

Mobile +65 8200 3482

Email AlexN@ivs-int.com

Mauritius Office

Rogers Shipping Ltd
3F, La Capitainerie Building Ltd,
Quay D, Port Louis

Marcel Lagesse, Regional Manager - Shipping

Tel +230 217 6228

Fax +230 216 1020

Email marcel.lagesse@rogers-shipping.com

Capt Vivian Olivier, Shipping Manager

Tel +230 217 6225

Fax +230 216 1020

Email vivian.olivier@rogers-shipping.com

Bureau de Singapour

Rogers Shipping Pte Ltd
200 Cantonment Road
#03-01 Southpoint
Singapore 089763

Alexandre Noël, Director

Tel +65 6632 1323

Mobile +65 8200 3482

Email AlexN@ivs-int.com

Bureau de Maurice

Rogers Shipping Ltd
3F, La Capitainerie Building Ltd,
Quay D, Port Louis

Marcel Lagesse, Regional Manager - Shipping

Tel +230 217 6228

Fax +230 216 1020

Email marcel.lagesse@rogers-shipping.com

Capt Vivian Olivier, Shipping Manager

Tel +230 217 6225

Fax +230 216 1020

Email vivian.olivier@rogers-shipping.com